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Hei. 
Jeg er pårørende til en som ligger på sykehjem i kommunen. Som pårørende har jeg blitt interessert i kvaliteten ved 

sykehjem i kommunen. Håper dere har mulighet til å svare på noen spørsmål. 
 Hvordan ser dere til at pasientene får i seg nok mat? Hvordan gjøres det i så fall? Veies de for 

eksempel? 
 Gjøres det bruker – og pårørendeundersøkelser på sykehjem i kommunen? Eller gjør dere andre 

undersøkelser for å finne ut hvordan det står til med pasientene? 
 Hvor mye penger er satt av til mat per hode per dag for de som bor på sykehjem i kommunen? 

(Tror det heter kostøre.) 
 Hvor mange er det som klager på sykehjem og hjemmetjenester i kommunen i året? Har 

kommunen tall? Er det mulig å få disse i så fall? 
  
  
På forhånd tusen takk for hjelpen! 
  
Vennlig hilsen 
Hanna Berge 
  


